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Schriftelijke vragen: financiële compensatie van de energiekosten tijdens de 

coronapandemie bij sportverenigingen 

 

Geacht college,  

Direct nadat de sportsector op slot ging, vanwege de pandemie is vanuit enkele 

veldsportverenigingen de gemeente verzocht om de ketels stop te zetten. De gemeente heeft 

aangegeven dit niet te kunnen doen. De gemeente heeft aangegeven de ketels niet te willen 

uitschakelen vanwege de kosten en ter voorkoming van legionella. Dit heeft tot kosten voor 

de verenigingen geleid, terwijl er niet gesport kon worden. De kosten hiervoor zijn tussen de 

100.000 en 200.000 euro zo berekende de Sportkoepel. 

Door de raad is er een coronafonds van 243.000 euro ingesteld om directe schade als gevolg 

van de coronacrisis te compenseren, maar dit fonds is niet volledig benut ten behoeve van dit 

doel. Bovendien is een deel van het fonds, na toestemming van de raad, gebruikt voor de 

aanleg van de skatebaan bij het Stadspark(100.000 euro). Het was echter niet duidelijk dat 

verenigingen meer aanspraak wouden maken op dit coronafonds, toen het besluit werd 

genomen om dit geld beschikbaar te stellen voor de skatebaan. 

Het CDA is, net als de Sportkoepel, van mening dat de geleden financiële schade voor de 

verengingen, door het in werking laten van de installaties, volledig gecompenseerd dient te 

worden. Het college heeft echter besloten om slechts 20.000 euro vanuit het coronafonds 

beschikbaar te stellen voor de sportverenigingen. Hier is meermaals over gediscussieerd met 

de Sportkoepel. Het CDA heeft zich verbaasd over deze gang van zaken en heeft daarom de 

volgende vragen aan het college over deze kwestie: 

1. Deelt het college de mening van het CDA dat het compenseren van de energiekosten 

voor sportverenigingen volledig in lijn ligt met het doel van de regeling welke als doel 

heeft de “schade zoveel mogelijk te beperken en het bestaansrecht van de clubs en 

de voorzieningen te blijven ondersteunen”?1 

2. Waarom heeft het college ervoor gekozen de gelden niet uit te geven, wanneer deze 

wel beschikbaar zijn en volledig in lijn met het doel vastgesteld door de raad in 

raadsvoorstel 179872-2022? 

3. Is het college bereid om alsnog de volledige kosten te compenseren? Zo nee, waarom 

niet? 

4. In 2022 laat het college weten €100.000 uit het totale €243.000 coronabudget toe te 
willen wijzen aan het skatepark in Stadspark. Hoe reflecteert het college op de dekking 
van het skatepark vanuit het corona-budget? 

5. Vindt het college dat het de raad voldoende heeft geinformeerd over de aanvraag 
vanuit sportverenigingen voor het coronafonds ter compensatie van de energiekosten?
  

Jalt de Haan (CDA) 

     

    

 
1 https://gemeenteraad.groningen.nl/Documenten/Corona-ondersteuning-Sport.pdf 


